

Title (en)

DEEP-DRAWN PLASTICS PACKAGE FOR EGGS, FRUIT OR SIMILAR PRODUCTS.

Title (de)

VERPACKUNG AUS TIEFGEZOGENER KUNSTSTOFFOLIE ZUR AUFNAHME VON EIERN, FRÜCHTEN OD.DGL.

Title (fr)

EMBALLAGE CONSTITUE D'UNE FEUILLE DE PLASTIQUE EMBOUTIE, POUR OEUFS, FRUITS OU OBJETS ANALOGUES.

Publication

EP 0027453 A1 19810429 (DE)

Application

EP 80900753 A 19801104

Priority

AT 303779 A 19790423

Abstract (en)

[origin: WO8002276A1] The package, comprised of a pressed sheet for eggs, fruit or similar products, consists of two parts (1, 2) substantially identical, connected preferably by a strut (3) and being provided with cups for housing the goods to be packed. The two parts of the package (1, 2) are connected to each other by gluing, welding or the like along one edge. A package area is provided with a tearing line, a weakening groove, a perforation (8) or the like. The portion connected by gluing, welding or the like are projected above the edge (4, 5) of the package parts (1, 2). The edge which is provided with the tearing line, the weakening groove, the perforation (8) or the like, is provided with flanges (6, 7) arranged preferably facing the strut (3) connecting the two package parts (1, 2). In a preferred embodiment, the flanges (7) are provided with a tearing tongue (13).

Abstract (fr)

L'emballage constitue d'une feuille emboutie, pour oeufs, fruits ou objets analogues, comprend deux parties (1, 2) formées de façon pratiquement identique, reliées de préférence par une entretoise (3) et présentant des cuvettes pour le logement de la marchandise à emballer. Les deux parties de l'emballage (1, 2) sont reliées l'une à l'autre par collage, soudage ou analogue le long d'un bord. Une zone de l'emballage présente une ligne de déchirure, une rainure d'affaiblissement, une perforation (8) ou analogue. Les portions reliées par collage, soudage ou analogue font saillie au-dessus du bord (4, 5) des parties de l'emballage (1, 2). Ce bord, qui présente la ligne de déchirure, la rainure d'affaiblissement, la perforation (8) ou analogue présente des rebords (6, 7) disposés de préférence en face de l'entretoise (3) de liaison des deux parties (1, 2) de l'emballage. Dans une forme d'exécution préférée, les rebords (7) présentent une languette de déchirure (13).

IPC 1-7

B65D 85/32

IPC 8 full level

B65D 85/32 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 85/324 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8002276 A1 19801030; AT 364313 B 19811012; AT A303779 A 19810215; DE 3070975 D1 19850919; DK 539780 A 19801218;
EP 0027453 A1 19810429; EP 0027453 B1 19850814; NO 151738 B 19850218; NO 151738 C 19850605; NO 801164 L 19801024

DOCDB simple family (application)

AT 8000012 W 19800422; AT 303779 A 19790423; DE 3070975 T 19800422; DK 539780 A 19801218; EP 80900753 A 19801104;
NO 801164 A 19800422